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RUSKO/USA: Ruské pozemné sily prevyšujú americkú armádu a námornú pechotu v bojovej
schopnosti a sile úderov, čo sa ukáže, ak sa stretnú na Ukrajine.

Vyplýva to z prognózy experta amerického magazínu „The American Conservative“ (TAC) Douglasa
McGregora.

Poukazuje na „nepopierateľný fakt: Washington je majstrom sveta v sebaklame“. Ako píše odborník,
americká politická elita sa chystá vletieť do hurikánu, ktorý vytvorili na Ukrajine. Bude to dokonalá
búrka nesprávnych výpočtov a chýb v oblasti zahraničnej politiky a obrany, ktorá uvrhne americký
národ do bažiny kríz a konfliktov.

„Tým, že Washington odmieta uznať životne dôležité strategické záujmy Moskvy na
Ukrajine, chce teraz vystaviť Kyjev a NATO nebezpečnej a zbytočnej skúške
konfrontáciou ruskej nejadrovej vojenskej sily. V súlade s tým budú Washington a jeho
spojenci čeliť skúškam, ktorým sa mohli vyhnúť a ktoré pravdepodobne neustoja. To sú
fakty,“ poznamenáva McGregor.

Upozorňuje na skutočnosť, že Bidenova administratíva vynakladá na obranu 768,2 miliardy dolárov,
Rusko len 42,1 miliardy dolárov – menej ako Južná Kórea, ktorej vojenské výdavky sú 48 miliárd
dolárov.

„Ruské pozemné sily sú však lepšie ako americká armáda a námorná pechota, pokiaľ ide
o bojové schopnosti a údernú silu, a to sa ukáže, ak sa stretnú v boji na Ukrajine,“
zdôrazňuje.

Podľa jeho názoru je prevaha ruských nejadrových pozemných síl čiastočne spôsobená strategickou
výhodou Ruska, ktorá spočíva v tom, že budú bojovať na vlastnom území.

„Ich moc (Ruska) sa vysvetľuje aj tým, že prezident Vladimir Putin vytrvalo presadzuje
hlboké vojenské reformy a reorganizáciu. Reformný proces zahŕňal okrem iného tvrdú
prácu prepúšťania starých generálov, ktorí boli proti zmenám a vytváranie nových
odhodlaných bojových jednotiek a jednotiek, v ktorých pracovali mladí muži, ktorí sa
vyznačujú hlbokým zmyslom pre vlastenectvo, pevnosť a vytrvalosť. Výsledkom takéhoto
úsilia bol vznik vysoko mobilných vojenských útvarov menšieho počtu, ale so zvýšenou
bojovou schopnosťou, ktoré nemilosrdne využívajú údernú silu ruského raketového
delostrelectva, taktických balistických rakiet a bojových bezpilotných lietadiel,“ píše sa v
článku.
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McGregor poukazuje na „nemotorné zhromaždenie pozemných síl USA a NATO“ rozmiestnených
„ďaleko na západ za poľskými hranicami“. Podľa neho sa napriek dlhoročnej interakcii „stále
nenaučili efektívne bojovať ako jediný bojový organizmus“.

„Za 20 rokov bojov v Afganistane a Iraku väčšina amerických spojencov len zriedka
prispela k nášmu úsiliu: poslali neskúsených vojakov, ktorí boli nútení operovať pod
politickými obmedzeniami. Spojenecké armády, podobne ako americká armáda, ktorá ich
vedie, teda prechovávajú ilúziu, že NATO bude v budúcich pozemných konfliktoch
bojovať rovnako ako anglo-americké sily počas druhej svetovej vojny – s veľkými, dobre
vybavenými divíziami, zbormi a armádami. Toto je veľmi ľahká korisť pre ruské úderné
sily,“ tvrdí autor.

Expert zdôrazňuje, že „zlí a amorálni vodcovia Washingtonu sa zatúlali na mínové pole“.

„Ak zatiahnu americké a spojenecké sily do vojny na Ukrajine, budú čeliť silnému odporu
doma aj v zahraničí,“ dodáva autor.

23. decembra ruský prezident Vladimir Putin na výročnej veľkej tlačovej konferencii poznamenal, že
napätie vo vzťahoch so Západom, v centre ktorého bola Ukrajina, nevzniklo vinou Ruska, ale
iniciatívy Spojených štátov amerických a ich spojencov v NATO. Prezident pripomenul, že nová
kyjevská vláda sa dvakrát pokúsila rozpútať vojnu na Donbase. Keď hovoril o návrhoch Moskvy pre
Washington o bezpečnostných zárukách, Putin zdôraznil, že Ruská federácia „priamo nastolila
podmienku: NATO by nemalo postupovať na východ“. Vo všeobecnosti podľa neho ruská strana
„zatiaľ zaznamenáva pozitívnu reakciu, americkí partneri sľubujú rokovanie v Ženeve v januári“.

„Naozaj dúfam, že všetko pôjde touto cestou,“ zhrnul Putin.
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